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Sportraad Zoersel 
Handelslei 167 
2980 Zoersel 
Tel. 03/298 07 27  
e-mail: sport@zoersel.be 
 

 
VERSLAG ALGEMENE VERGADERING SPORTRAAD 04.12.2023 
 
 

Aanwezig/Verontschuldigd: zie lijst onderaan 
 
 
1. Goedkeuring verslag vergadering 20 september 2023   
Feedback college na adviezen sportraad september: 

- de 4 voorgestelde evenementenspeerpuntacties werden erkend: badmintonclub, De 
trappers, De Sleepers, LRV. 

- het toelagereglement AED werd goedgekeurd. Je kan een aanvraag indienen. 
Momenteel vragen we bij het Rode Kruis opleidingen ‘reanimatie en AED’ voor 2024 
aan. Het Rode Kruis stelt voor om op volgende sportraad info te komen geven over 
hoe een Hartveilige Sportclub te worden. Dat vinden de aanwezigen een goed idee. 

Opvolging verslag: 
- Project padel en pickle ball aan Westmallebaan: mogelijk is er toch een 

samenwerking mogelijk met het bestuur van TC Kievit 2020. Wordt vervolgd. 
- Aanleg disc golf: daarover is een ballonnetje opgelaten bij Emmaüs. 

 
2. Stand van zaken infrastructuurprojecten 

 
Buurtpaviljoen met buitenfitness 
Afgelopen weekend werd er tijdens de publieke workshops noeste arbeid geleverd om 
gevelde Zoerselse bomen te ontschorsen en te verzagen tot pilaren en planken. Daarmee is 
de aftrap van de verwezenlijking van het buurtpaviljoen gegeven. 
Een banner met weergave van het project met zijn technische kenmerken hangt uit op de 
vergadering. 
Begin 2024 stellen we de aannemer aan. Het paviljoen wordt dan hopelijk binnen de 6 
maanden gerealiseerd. 
De streetworkout in hout wordt nog een beetje aangepast naar onze wensen en zal weldra 
besteld worden bij de firma Kompan. 
Zwembad Lille            
Zoals geweten kunnen onze inwoners aan gereduceerd tarief gaan zwemmen in Beerse. 
Het schoolzwemmen gaat vanaf volgend schooljaar door in Lille. De bouwwerken staan daar 
goed op schema en de opening van het zwembad wordt nog verwacht in de lente van 2024. 
Gemeente Lille zal Zoersel in januari uitnodigen om samen met exploitant Sportoase de 
cijfers te bespreken. 
Smisseplein met beweegtoestellen 
Op het Smissepleintje werden in september en oktober heel wat speel- en beweegtoestellen 
geïnstalleerd. De voet- en armfietsen en de zigzagstang zijn voornamelijk voor oudere 
mensen bedoeld. De Ipitup-bank is er voor iedereen. Deze beweegbank wil de drempel tot 
fysieke activiteit verlagen. Aan de 6 beweegstations kunnen meer dan 250 oefeningen 
uitgevoerd worden. De gemeente zal in het voorjaar nog promotie voeren voor de bank, 
zodat zoveel mogelijk mensen er hun fysieke hartje kunnen ophalen in de tuin van 
Woonzorghuis de Buurt. 
Dankzij de Vlaamse subsidies ‘Natuur in je buurt’ volgen in januari nog de aanplant van heel 
wat bomen en struiken op het plein.  
Mensen in de wijk ontvangen nog een uitnodiging voor een gezamenlijk aanplantmoment op 
31/1 of 7/2. 
 

mailto:sport@zoersel.be
https://www.zoersel.be/aed-toestellen-subsidie-aanvragen
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3. Aanvraag evenementenspeerpuntactie Natuurvrienden Trappistentocht op zondag 
25/1/2024  

Jef licht toe. Vertrek en aankomst van deze wandeltocht zijn in de refter van Beuk&Noot. Er 
zijn verschillende afstanden tussen 4 en 40 kilometer. Het traject gaat door het Molenbos. Er 
worden zo’n 3000 deelnemers verwacht. 
➔ De sportraad adviseert de aanvraag positief. 

 
4. Advies participatiereglement 
Nele overloopt de powerpoint bij het ontwerpreglement dat met de agenda aan iedereen 
vooraf werd bezorgd. 
Op de vraag ‘Zijn er genoeg mogelijkheden om inspraak te geven aan het bestuur, zowel 
privé als voor uw club?’ Wordt positief geantwoord. 

 
Opmerkingen: 
Marc (TC Kievit 2020) heeft het gevoel dat je als vereniging gemakkelijker contact maakt 
met/beter geïnformeerd wordt vanuit de gemeente, dan soms als burger. De 
rioleringswerken in de Hulsten zijn onlangs zó plots gestart, dat alle buren verrast waren. De 
communicatie daarrond stond niet op punt. Meerdere buren contacteerden daarover intussen 
de technische dienst.  
Ook bij de installatie van een digitale meter voor de club, was de dienstverlening van Fluvius 
beneden alle pijl. Ook na een aangegeven 0/10-score na hun interventie ter plaatse, werd er 
geen contact meer genomen. 
Hugo (BC Zoersel) voegt daar een anekdote aan toe over het slecht uitvoeren van 
nutsvoorzieningswerken.  
Tip: zo’n frustraties kan je vriendelijk melden aan de gemeente. Ook al gaat het hier over een 
netbedrijf of een aannemer in opdracht; de gemeente verwacht wel kwaliteit en kan als 
opdrachtgever zeker vragen om bij te sturen. 

 
➔ De sportraad geeft positief advies bij het participatiereglement.   

 
5. Generatie Rookvrij 
Vanaf 2025 zal er vanuit de hogere overheid op bepaalde publieke plaatsen een rookverbod 
opgelegd worden. Zoersel wenst in 2024 al te starten met een sensibiliseringscampagne 
rond dat thema. 
De bedoeling van ‘Generatie Rookvrij’ is om kinderen te beschermen tegen tabaksrook en 
roken én vapen voor hen minder aantrekkelijk te maken.  
Als kinderen anderen zien roken/vapen, lijkt dat normaal en misschien zelfs aantrekkelijk. 
Kinderen kijken op naar sporters, trainers, ouders … Door te kiezen voor een rookvrije 
sportclub/speelplein en roken uit het zicht van kinderen te houden, geef je het goede 
voorbeeld. 
De dienst communicatie van de gemeente is volop een sensibiliseringscampagne aan het 
voorbereiden om ook in Zoersel heel wat sites rookvrij te krijgen. Ook in de richting van 
jeugd- en sportverenigingen wordt gekeken. We zien in jullie bondgenoten om de boodschap 
mee te verspreiden en aan uw lokaal/terreinen evt. kleine ingrepen te doen om rokersgedrag 
te ontraden. 
 
Zijn er bedenkingen vanuit de groep waarmee de gemeente alvast rekening kan houden? 
Olivier (TC Den Otter): is er al zicht op de exacte richtlijnen van bovenaf? Gaat het dan over 
“compleet rookvrij”? Of worden er nog specifieke rokersplekken aangeboden, evt. enkel in 
een overgangsfase. Het is alvast interessante info om mee rekening te houden bij 
(ver)bouwplannen aan lokalen. 
Die regels zijn nu nog niet gekend. Allicht zijn de jaren 2024-2025 een overgangsperiode.  
Eddy (TTC Antonius): de huidige (overdekte) rookplek van TTC Antonius is vlak naast het 
plein van KFC Antonia… 
Het zal moeilijk zijn om dit gedrag in het openbaar helemaal te bannen. Er zullen er altijd zijn 
die zich niets aantrekken van het verbod.  
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Sociale controle zal op termijn ook werken; het is sowieso een veranderingsproces dat z’n 
tijd zal nodig hebben.  
Bert (VOC Amigos): Wordt vapen ook aangepakt, want dat is het grootste probleem bij de 
jeugd? Ja, ook de e-sigaret is onderwerp van deze campagne. 
Zullen er bijv. op de site Achterstraat nog enkele rokersplekken voorzien worden? Dat is iets 
dat de gemeente gaat bekijken. De vraag stelt zich: in hoeverre moeten we daar blijven 
faciliteren? En in hoeverre is het de verantwoordelijkheid van de roker om zelf een plaatsje 
uit het zicht te zoeken en een eigen asbak mee te nemen? 
Ivo (AC Dal) verwijst naar de website: www.generatierookvrij.be, waar interessante info voor 
clubs te vinden is om hiermee aan de slag te gaan. 
 
De sportraad staat achter de sensibiliseringscampagne in het kader van Generatie Rookvrij. 
 
6. Memorandum Sport + bijlage memoranda van vorige jaren 
Vorige sportraad deden we een oproep om een werkgroep te vormen met het oog een 
memorandum op te maken n.a.v. de gemeenteraadsverkiezingen in 2024. Een 
memorandum is een document waarin bekommernissen en aan te raden beleidslijnen 
beschreven staan vanuit het collectieve sportveld. 
Het geplande overleg in oktober is niet doorgegaan, omdat Alain (KFC Antonia) de enige 
kandidaat was. Omwille van Marcs politieke ambities kan hij geen deel uitmaken van deze 
werkgroep. Nele wil wel als secretaris optreden maar mag inhoudelijk niets sturen. 
 
Hoe pakken we het aan? Géén memorandum is in principe geen optie als adviesraad. 
We besluiten: 

- Clubs kunnen per mail aan sport@zoersel.be alvast hun input bezorgen. Denk eraan: 
input vanuit het algemeen belang, en niet enkel vanuit oogpunt van de club.  

- We ondernemen een nieuwe poging om een werkgroep op de richten. Bert Somers is 
ook kandidaat. 

 
Ivo (AC Dal) vraagt of er vanuit de club andere personen dan de 
sportraadvertegenwoordigers ook welkom zijn in de werkgroep? Ja, dat kan eventueel ook.  
Hugo (BC Zoersel) stelt voor om het behoud van de sportraad als sectorspecifieke raad 
zeker in een mogelijk memorandum op te nemen. 
 
7. Vraag Natuurvrienden 2025 
De Natuurvrienden werden door de Vlaamse Wandelfederatie gevraagd om in 2025 de 
Antwerpse wandeling van Vlaanderen Wandelt te organiseren.  
Omdat geen enkele andere zaal in Zoersel groot genoeg is om de verwachte 4.000 
deelnemers te ontvangen, vraagt de club of ze de sporthal Beuk&Noot daarvoor kunnen 
gebruiken. De vloer wordt volledig afgedekt door de club. 
De volleybal- en badmintonclub zijn allebei bereid om hiermee rekening te houden bij de 
opmaak van hun competitiekalender 2024-2025. Jef dankt hen voor de flexibiliteit. 
Deze evenementenaanvraag wordt alvast genoteerd voor de zaalverdeling op woensdag 
24/4/2024. 
 
8. Terugblik en planning activiteiten 
Terugblik werkreis Bohicon: 
Olivier kadert aan de hand van enkele foto’s de Zoerselse stedenband met Bohicon. 
Momenteel heeft de stad 2 voetbalteams (jongens AS Tonnere en meisjes Phénix). 
De sportieve ambities van Bohicon zijn om in 2024 zowel voor volley-, basket- als voetbal 
een U15-werking op te richten. We staan in contact om hen hierbij te ondersteunen. 
Alvast vriendelijk dank aan VOC Amigos, KFCE en ook de handbalclub van weleer voor het 
geschonken gerief: de ballen en tenues.   
Ook dank aan KFC Halle en KFC Eendracht en TSITL voor de toelichting aan de 6-koppige 
enthousiaste delegatie uit Bohicon die afgelopen week in Zoersel was. Ook bij VOC Amigos 
werden ze gastvrij ontvangen. 
 

http://www.generatierookvrij.be/
mailto:sport@zoersel.ben
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Planning: 

• Sportkompas: in februari plannen we dit opnieuw in voor alle leerlingen van het 3de en 
4de leerjaar.  

• Vrijwilligersfeest: zaterdag 2/3/2024. In 2025 doen we dit op een vrijdag. 

• Vrijwilligersbeurs: zaterdag 30/3/2024 

• VIP 2024 (Vlamingen in Parijs): oproep vanuit Sport Vlaanderen om het Olympische 
gevoel mee te versterken om o.a. jeugd te enthousiasmeren. 

 
9. Varia 

- Jef: NVZ organiseert samen met 6 andere clubs op 30/3/2024 de Kempentrail. 
Inschrijven kan via de federatie. Er is lekkere bevoorrading onderweg. Deze trail 
kadert in een circuit van 8 trail-wandelingen gespreid over 2024 over heel 
Vlaanderen. 

- Nele: het scorebord in sporthal Beuk&Noot begaf het finaal. Is het OK om deze enkel 
te vervangen door een digitale klok? Dat is OK voor badminton en volleybal. 

- Nele: tijdens de week van Gezond en Ethisch Sporten; 26-29/2 kan je op 2x3uur 
online avondsessies een diploma club-API (Aanspreekpunt Integriteit) behalen: zie 
alle info op ethischsporten.be/de-week. 

- Paul: zijn alle subsidieaanvragen binnen en in verwerking? Een enkeling haalde de 
deadline nipt niet. Nele is inderdaad volop bezig met de puntenberekening.  
Het belangrijkste aandachtspunt: geef a.u.b. de scholing van uw trainers op een 
transparante manier door. 

- Raymond (BC Zoersel): er zit een groot lek in het dak van sporthal Beuk&Noot: op 
het middenste veld staan er soms grote plassen. De technische dienst is op de 
hoogte. Nele deed navraag: op zaterdag 9/12 herstelt een aannemer het dak. 

- Wendy (Sukhothai Gym): het gebeurt dat er jeugd via de kledingcontainer tegen de 
gevel van het lokaal van JC Fudoshin op het dak kruipt. Kan de container verplaatst 
worden? Nele deed navraag: de club mag daarvoor rechtstreeks contact opnemen 
met de eigenaar van de container.  

- Petra (TSITL): Zijn de camera’s aan De Zoest weggehaald? Nee, die staan er nog en 
geven live beelden door. 

- Bert (VOC Amigos): De grote wandbasketbalring in sporthal Beuk&Noot staat krom. 
Hij kan niet meer tegen de muur geplooid worden, en hindert bij het volleyballen. Nele 
bekijkt verder. 
Na de 24-uren van BC Zoersel stonden er hardnekkige zwarte strepen op de vloer in 
sporthal Beuk&Noot. Graag bij een volgende editie meer alertheid over het correcte 
schoenengebruik bij de deelnemers. Toch proficiat aan de club! Ook de scabazoe-
leden waren dolenthousiast. Deze editie kende een grotere opkomst en een winst 
van 5.000 euro. 
Op 31/10 was er heel veel vuurwerk op de site Achterstraat. Gisteren heeft VOC 
Amigos ook weer veel ongewenste bezoekers de deur moeten wijzen. 

- Nele: De gemeente wil het aanbod aan kampen, initiaties, stages voor kinderen 
tijdens de schoolvakanties graag mee actief in de kijker plaatsen. We trachten in 
januari een mooi overzicht weer te geven op onze website. 
Willen alle clubs die iets aanbieden voor jongeren (niet enkel leden) alle gegevens 
doorspelen aan sport@zoersel.be vóór 8 januari 2024? 

 
Als appreciatie voor al jullie inzet, heeft de sportraad een kleine sinterklaasattentie voorzien. 
 

De volgende sportraad vindt plaats op woensdag 21 februari om 20 uur  
bij TTC Sint-Antonius, Bethaniënlei 108. 

 
aanwezig:  
Marc Somers  waarnemend voorzitter sportraad, Scabazoe 
Marc Goeman  TC De Kievit 2020 
Eddy Raets   TTC Sint-Antonius Zoersel 
Hans Clippeleyr  Danco Movado 

https://www.ethischsporten.be/week-gezond-en-ethisch-sporten-2024/
mailto:sport@zoersel.be
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Francis Peeters  AC Dal 
Ivo Jennekens  AC Dal 
Paul Van Wesenbeeck gemeenteraadslid 
Wim De Wree  TTC Zoersel 
Ilse Geys  The Sky Is The Limit 
Petra Senecaut  The Sky Is The Limit 
Raymond Van Den Branden BC Zoersel 
Hugo De Feyter  BC Zoersel 
Annemie Pemen WTC De Trappers 
Olivier Renders  TC Den Otter 
Liam De Groof  Sukhothai Gym 
Wendy Nuyts  Sukhothai Gym 
Jef Joosten  WSV Natuurvrienden Zoersel 
Bert Somers  VOC Amigos 
Achille Plové  WTC De Doortrappers 
Alain Schaffers   K Antonia FC 
Marcel Wilmssen K Antonia FC 
Olivier Rul  schepen sport 
Nele Verhoeven sportfunctionaris 
 
verontschuldigd:  
René Keysers  penningmeester sportraad, TTC Sint-Antonius Zoersel 
Marc van Overveld peter vaste mountainbikeroute 
Ine Verschaeve  Dansstudio Petit Plié 
Sofie Van Hooydonk Dansstudio Petit Plié 
Frank Van Den Bergh Ikioi Dojo 
Willy De Peuter  Ikioi Dojo 
Sven Lauryssen KFCE Zoersel  
Rudy Broeckaert KFCE Zoersel 
Marijke Kumbruck Scabazoe 
Tom Volders   TC Den Otter  
Jonas Wittocx  De Sleepers 
Jimmy Bollansee LRV Sint Elisabeth Zoersel 
Roger Van de Velde Danzoe 


